
                                                                       Z Á P I S  
z jednání valné hromady SRR, která se konala dne 7. 9. 2021 od 17.30 hod. v budově ZŠ Rožďalovice 
 
Předseda SRR pan Buryan Petr přivítal přítomné členy a milé hosty. VH SRR je schopná přijímat 
usnesení dle článku V. odst. 7) stanov Sdružení rodičů Roždalovice. Dále přečetl navržený program. 
Nikdo z přítomných členů neměl připomínek. VH SRR se řídila takto navrženým programem. Samotný 
program je přílohou. 

- Předseda SRR pan Buryan Petr přečetl zprávu za minulý školní rok 2020/2021.  
- Dále byla členům přečtena finanční zpráva, která je opět nedílnou součástí zápisu. Finanční 

zpráva byla odsouhlasena, a to jednomyslně. 
- Odsouhlasení členského příspěvku na školní rok 2021/2022. Navrženo 200 Kč/žák tak jak 

v minulých letech. Město Roždalovice nabídlo uhradit 250 Kč na žáka. Proběhla rozsáhlá 
diskuse. Starosta města Rožďalovice Petr Kapal nabídl, tak jako v minulých letech, 
financování rozpočtu SRR. Vysvětlil výhody tohoto příspěvku. SRR vítá tento velmi vstřícný 
krok od města Roždalovice. Proběhla celkem 2 hlasování:  
1) Hlasování o přijmutí příspěvku 250 Kč/žák od města Rožďalovice – odsouhlaseno 
jednomyslně. Plánované akce bude některé hradit město Roždalovice a některé SRR. 
2) Hlasování, zda bude i nadále probíhat výběr členských příspěvků, a to ve výši 200 Kč/ žák – 
odsouhlaseno pro 58 % přítomných členů, proti 16 % přítomných členů, zdrželo se 8 % 
přítomných členů. Ostatní se nevyjádřili. Nadpoloviční většina přítomných členů odsouhlasila 
výběr členských příspěvků pro tento školní rok. Výběr členských příspěvků bude probíhat 
bezhotovostním převodem. 

- Z plánovaných akcí bude některé akce hradit město Roždalovice a některé půjdou 
z prostředků SRR. Následně bude provedena kontrola, která položka patří, do které 
kategorie. Do konce roku proběhne úprava rozpočtu tak, aby byl vyvážený a doplněn  
o potřebné akce. 
 

Ad 4) Plán akcí na rok 2021/2022 s finanční spoluúčastí RSR prozatím odsouhlasený 
Akce, které budou ve školním roce 2021/2022 částečně nebo zcela hrazeny z členských 
příspěvků:  

Popis – tradiční akce Částka v Kč 

  

9. třída ukončení základní docházky 3 000 

MŠ - knihy a šerpy pro vyřazení dětí z MŠ    3 000 

MŠ – vánoční dárky – hračky, částečný příspěvek na kulturní vystoupení 11 500 

Běh k Bučickému mlýnu - zrušen (koronavirová opatření) 0 

Senioři na slovíčko – zrušeno (koronavirová opatření) 
(podpora projektu pro seniory z obce a Domov Rožďalovice) 

 
0 

Stromy (podpora projektu Školní sad) 2 000  

Klobouková slavnost – příspěvek na úhradu platby za hudbu 4 500 

Projekt finanční gramotnosti pro žákovský parlament 3 000 

Příspěvek na koupi stolního fotbalu 2. pol. roku 12 000 

Jízdné na soutěže a závody (reprezentace školy) 2 000 

Adopce zvířátka 5 000 

Cena sdružení SRR výtvarná soutěž 4 000 

Zdravověda nebo dopravní výchova 5 000 

Lyžařský výcvik  4 500 

Spoluúčast SRR na nákup pro potřeby školy 9 000 



Divadlo kouzel ??? 

celkem 68 500 

 
Doplnění výboru SRR 

- na vlastní žádost nikdo neukončil činnost ve výboru SRR. Je třeba zvolit zástupce za 
1., 2. a 6. třídu, kde nemáme zástupce. Této VH byly přítomny navržené kandidátky. 
Volby proběhly v souladu s článkem VI. stanov SRR. Za 1. třídu byla navržena paní 
Rovná Zuzana – hlasování pro zvolena jednomyslně, za 2. a 6. třídu byla navržena 
paní Maroňová Kateřina – hlasování pro zvolena jednomyslně. Na minulé VH bylo 
navrženo mít vždy 2 zástupce ve třídě. Za 3. třídu je přítomna paní Nagyová Angelika - 
hlasování pro zvolena jednomyslně.  
Zástupce za mateřskou školku navržen pan Kapal Petr proběhlo hlasování – pan Kapal 
Petr nebyl zvolen do výboru SRR. Zástupci za MŠ jsou na tento školní rok již 2 členové 
výboru SRR.  

 
Volby statutárních zástupců SRR. Volby proběhly v souladu s článkem VI. stanov SRR. 

- předseda SRR pan Buryan Petr – nikdo jiný navržen nebyl. Odsouhlasen jednomyslně, 
- jednatel SRR paní Hronová Monika – nikdo jiný navržen nebyl. Odsouhlasena 

jednomyslně, 
- pokladník SRR paní Rovná Zuzana – nikdo jiný navržen nebyl. Odsouhlasena 

jednomyslně. 
 
Informace od paní ředitelky, dotazy rodičů 

- požadavek zástupců SRR, zda by šlo zaktualizovat stránky školy tak, aby odkaz na SRR 
byl viditelnější, a také především akce, které jsou pořádány za finanční příspěvky od 
rodičů 

- dotaz rodičů na nabízené kroužky, které se kryjí s výukou → výuka a kroužky se 
upraví podle zájmu dětí 

- veškeré pomůcky do školy hradí město Rožďalovice 

- dotaz rodičů, zda by příští schůzka v MŠ mohla proběhnout opět v červnu → paní 
ředitelka přislíbila 

- 9. třída návštěva úřadu práce zda opět bude v plánu → pokud situace dovolí 
- paní ředitelka Mgr. Klímová Iveta veškeré dotazy rodičů odpověděla  

 
Diskuse 
- Starosta města Petr Kapal požádal nový výbor o předložení návrhu plánovaných akcí na rok 
2021/2022, které budou hrazeny z odsouhlaseného příspěvku 250 Kč/žák. 
 
Poté byla VH SRR ukončena. 
 
 
 
zapsal Petr Buryan 
 


